
PROTOKOLL nr 3
vid sammanträde den 14/4/58 i Djurgårdens Idrottsförenings 
överstyrelse på Stadion.
NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Eckerbrant, Rinman, Norén 
och Liliequist; förhindrad: Lövdahl.

Lotterifrågor:
§ 22.

Rapport lämnad av Norén om det tillämnade lotteriet i anslutning till 
SM i bordtennis, vilket evenemang numera lämnats Djurgården för genomför
ande 1959. Möjligheten att få ett större lotteri om c:a 30.000 kronors om
fattning bedömdes som tämligen liten. Befullmäktigades Norén att fortsätta 
sina sonderingar i ärendet.

För att diskutera lotteriet men för att vinna klarhet i även andra bt-
angelägenheter beslöts att kalla sektionsstyrelsen till sammanträde med 
ÖS den 21/4 kl. 18.00 på Stadion.

Plagiat av klubbmärket:
§ 23.

På grund av en uppgift att en firma i Malmö avser att tillverka olika 
klubbmärken, däribland Djurgårdens, för försäljning till allmänheten, 
beslöts tillskriva ifrågavarande firma med besked om att Djurgårdens 
tillstånd ej begärts och ej heller kommer att lämnas för en sådan för
säljning.

Upprustning i skidor:
§ 24.

För att diskutera skidfrågor hade Holger Carlsson infunnit sig och läm
nade en orientering om tendensen inom hela landets skididrott, visande att 
backhoppningen sitter mer trångt än någonsin i de norrländska klubbarna. 
Orsak bland annat: lång utbildningstid. Längdlöpningen blir allt mer domi
nerande norröver. För Djurgården borde emellertid stora möjligheter fin
nas inom backhoppningen förutsatt aätt energiska ledare kunde fås fram 
med uppgift att skapa en bred ungdomsfront.

På ordförandens direkta fråga förklarade sig HC intresserad av ett upp
drag att samordna intressena inom skid- och slalomsektionerna under för
behåll att just behovet av ledare kunde lösas. Ett alternativ med HC 
som överledare för de bägge sektionsstyrelserna nämndes men för att när
mare diskutera alla härmed förbundna frågor beslöts att kalla vissa 
skidledare till sammanträde med ÖS, nämligen utom HC även B. Jäderholm, 
E. Nirling, E. Lison Almkvist och S. Nilsson. Sammanträde kl. 19 den 21/4/58

Ishockeyfrågor:
§ 25.

I närvaro av A. Grunander och L. Lindgren från ishockey och S. Bergh 
från fotboll ventilerades en rad frågor berörande resp. sektioner. Gru
nander rapporterade tilltänkta förstärkningar av A-laget inför nästa sä
song. Frågan om lagledare hörde också till de aktuella spörsmålen. Ett 
par kandidater hade kontaktats och utbett sig betänketid. För att snarast 
vinna klarhet i berörda angelägenhet er förklarade sig Grunander beredd 
kalla sin sektionsstyrelse till sammanträde på Stadion den 22/4/58 kl. 
17.30, vid vilket sammanträde ÖS skall representeras av Dunér och Nord
lund .

Bergh redogjorde för sin sektions inställning till dubbelbruket av 
vissa spelare inom ishockey och fotboll och hur det för det gemensammas 



bästa borde lösas. I anslutning härtill ventilerades en rad andra 
fotbolls- och ishockeyfrågor.

Åtgärd i fråga om lån.
§ 26.

Enär det till J. Nyström (tidigare sekr. i bandysektionen) utlämnade 
lånet på kr. 3.500 alltjämt var omgivet av en del oklara punkter ifråga 
om förutsättningen för dess återbetalande förnyades det tidigare till 
Nordlund och Bergh givna uppdraget om vissa åtgärder att även omfatta 
en kontakt med Nyström med anhållan om amorteringsplan från dennes sida. 
Det lägenhetsbyte, som ingått söm ett led i transaktionen, skulle också 
ordentligt utredas på det att ärendet äntligen måtte bli slutfört.


